
ZASEDÁNÍ  KOMISE  ŽIVOTNÍHO  PROSTŘEDÍ  DNE 14.11.2011 
 

Zápis  
 
 

 
A) Přítomni:  

Dana Slabochová (tajemník) , MUDr. Zita Kazdová, MUDr. Ivona Kosová, JUDr. Vladimíra 

Kozáková,   

 

 

B) Průběh jednání: 

 

   

           Jednání bylo zahájeno v 16:00 hodin 

  
Paní Kazdová přečetla  zápis z jednání KŽP dne 17.10.2011 se zapracovanými připomínkami. 

Všichni přítomní členové komise se zápisem souhlasí. 

 

1. REKLAMNÍ TABULE 
Padl návrh vrátit se v jednáních k informačním tabulím, které by měly nahradit odstraněné 

reklamní poutače. 

Paní Kozáková vytipuje místa pro umístění informačních ukazatelů ( stojanů) vhodná 

z hlediska bezpečnosti dopravy a předloží je na příští jednání.  

 

2. OKRAŠLOVÁNÍ 

Zeleň u polyfunkčního domu 
Vzhledem k tomu, že někteří členové KŽP by uvítali přesun truhlíků do kamenitého pásu je 

možno dále diskutovat o tomto úkolu. 

Paní Kozáková předložila pro lepší vysvětlení svého stanoviska (umístění truhlíků mimo 

kamenitý pás do podloubí) katastrální situaci, aby KŽP viděla, že skutečně až k budově se 

jedná o pozemek komunikace, že zde není žádný zelený pás či jiný pozemek.  

Byla prodiskutována skutečnost, že již 2x byly výsadby poškozeny, respektive část jich byla 

odcizena. Paní Kozáková informovala, že zde provádí pravidelnou kontrolu. Paní 

Slabochová sdělila, že poslední odcizení ( vyšší thuje) nahlásila do zahradnictví panu 

Kočímu do  Běchovice a s panem Kočím hovořila. Ten přislíbil zjednat nápravu a chybějící 

sazenici doplnit. Odcizenou zeleň musíme zaplatit, na odcizení se nevztahuje záruka 

dodavatele. 

Paní Slabochová uvedla, že cena dodávky truhlíků včetně rostlinného materiálu a osazení 

byla 39 676Kč. Paní Kozáková uvedla, že  cena byla komisi předem známa a nikdo 

neprojevil nesouhlas. 

Dále budeme provádět kontrolu zálivky, neboť se zdá, že zálivka není prováděna.   

Komise se dohodla, že pro zvýšení bezpečí, bude iniciovat umístění bezpečnostních kamer 

k polyfunkčnímu domu do podloubí, dvora i do podzemního parkoviště. 

 

Zelený pás u zábradlí u ul. Starokolínské  

Paní Slabochová informovala, že z důvodu své nemoci nezajistila pozvání Dubských na 

toto jednání KŽP.    

Osobní pozvání Dubských na příští jednání se nabídla zajistit paní Kosová. 

 



Jednoduchá evidence zeleně s naceněním  
Paní Kozáková rozeslala členům komise zpracovanou jednoduchou evidenci zeleně 

s naceněním potřebných prací k prostudování. 

Na to navázala jednoduchou ekonomickou rozvahou, se kterou komisi seznámila. 

Při předpokladu celkového rozpočtu cca   1 575 000,00Kč 

Lze použít  

na péči o travní porosty a hrabání listí max.         800 000,00Kč 

na dřeviny – kácení, výsadby, ošetřování, stříhání plotů..    350 000,00Kč 

na ostatní činnosti OŽPD        425 000,00Kč 

 

Všichni členové KŽP byly vyzváni k podrobnému seznámení se, prostudování a připravení 

připomínek k zaslané evidenci zeleně zvláště v části travní porosty, kde jsou plochy 

rozděleny dle navržené četnosti sekání a toto je pak naceněno. Při příštím zasedání KŽP 

budeme jednat o konkrétních plochách, které zahrneme do sekání „pod smlouvou“, to 

znamená, že plochy budou pravidelně sekány ( asi 4x za rok včetně shrabání listí). Plnění 

smlouvy je závazné a smlouva musí být finančně krytá. Zároveň z položky na travní porosty 

musí zbýt na údržbu alespoň části dalších ploch. Finance totiž nestačí na údržbu všech 

travnatých ploch, které byly zrevidovány a k údržbě navrženy. Závěry jednání KŽP v tomto 

bodě budou použity jako podklad pro zadání výběrového řízení. 

 

 

3.  HNOJIŠTĚ POD SKALKOU, Závory 
Paní Slabochová informovala, že předjednala dodávku 6 ks ovocných stromků a jejich 

dosadbu na začátek polní cesty za ulicí Ježovickou tak, aby bylo následně možno umístit 

závory. Dodávka závor bude poptána. 

Dále paní Slabochová informovala, že bude provedeno vysekání okrajů této cesty traktorem 

a dle možností bude provedeno vysekání i v mezerách mezi stromy. Traktorem není možno 

provést obsekání stromků, zde by byl prostor pro práci dobrovolníka. 

Rozorání bývalého hnojiště bude jednáno v příštím roce, neboť v letošním roce byla okolní 

pole pouze podmítnuta, tedy zda nebyla přítomna technika, potřebná pro provedení hluboké 

orby. V současné době je cesta sjízdná a lze zde  jíti i pěšky.  

Dále paní Slabochová informovala, že byly odklizeny skládky u hřbitova i zdemolovaný 

karavan. 

Úkol dále pokračuje. 

 

 

4. SKLÁDKA A KLÁDY 
Paní Kazdová informovala, že písemně žádala pana revírníka  Beneše o doplnění klád. 

Bohužel žádost byla spojena s žádostí o umístění klád do ulice Čankovské v místě, kde 

vzniká nová lesní pěšina. Klády do ul. Čankovské byly dodány, do ul. Čentické proti vjezdu 

na fotbalové hřiště nikoliv. Paní Kazdová ještě jednou poprosí pana Beneše. 

 

 

 

 

5. PRAMENIŠTĚ BĚCHOVICKÉHO POTOKA 
Pan Bureš informoval e-mailem, že jednal s panem Karneckým o jeho možné účasti na 

jednání KŽP.  Paní Slabochová sdělila, že se z důvodu své nemoci pokusila tel. spojit 

s panem Karneckým ve čtvrtek, 10.11. , avšak neúspěšně.  

Zasílat pozvání na jednání 14.11. na poslední chvíli se nezdálo vhodné. Paní Slabochová 

proto pozve pana Karneckého na příští jednání 12.12.2011. Na toto jednání prosím také o 

účast pana Bureše, který je o prameništi potoka nejlépe  informován.   



 

6. PROJEKTY – park u ZŠ Staroklánovické 
Úkol trvá. 

  

Paní Kozáková informovala že hl.m. Praha vyhlásilo grantové řízení na podporu projektů ke 

zlepšení stavu životního prostředí hl.m. Prahy pro rok 2012 ( s ukončením realizace v roce 

2013). Ukončení přijímání žádostí je 19.12.2011. 

 

 

7.   BIOKORIDOR 
Paní Kazdová informovala, že s paní Passerovou hovořila, ale domnívá se, že ji 

nepřesvědčila. Jednání dále probíhají. 

 

 

8.  PRODEJ POZEMKU 
Paní Slabochová předloží  závěr z minulého jednání KŽP, odsouhlasený na tomto 

jednání do RMČ. 

Pan Hartman písemně informoval KŽP o průběhu „mikrodiskuze“, kterou vedl s několika 

občany o tomto pozemku. Z návrhů diskutujících vyplynul požadavek umístit zde 1 

odpadkový koš, lavičku nádobu na písek aby si občané sami mohli v zimě posypat kluzký 

chodník. Dále pak je třeba upravit zeleň, a ve spolupráci s OMI přezkoumat celkový stav 

křižovatky .  

Podněty týkající se OMI budou předány OMI, úpravu zeleně a odpadkový koš  zajistí OŽPD.  

Členové komise byli vyzváni k zamyšlení se nad sjednocením a zkulturněním prostoru.. 

 

 

9. DOBROVOLNICTVÍ 

Každá komise by měla shromáždit nápady pro činnost dobrovolníků a snažit se, aby v rámci 

dobrovolnictví byly prováděny drobné práce pro obec. 

Mezi nápady – úkoly z oblasti životního prostředí bychom  zařadili např. zelené pásy, drobné 

černé skládky, obsekávání stromů v Ježovické apod. 

 

Zelené pásy  

Vysekávání zelených pásů v ulicích je finančně tak náročné, že ho MČ nemůže plošně 

provádět. Proto by bylo vhodné zde oslovit dobrovolníky z řad majitelů přilehlých 

nemovitostí a vyzvat je k dobrovolné pomoci – vysekávání a úklidu pásu okolo jejich plotu – 

domu. V současné době je již mnoho občanů, kteří tuto dobrovolnou činnost vykonávají aniž 

by je někdo oslovoval, prostě jen z toho důvodu, že okolo sebe chtějí mít pořádek.  

Komise se zamýšlela nad tím, jak získat pro tuto činnost nové dobrovolníky. 

Došla k závěru, že je nutno rozhodnout:   

jak propagovat tuto činnost 

jakým způsobem občany oslovit 

jakým způsobem činnost zadat ( mantinely činnosti, smlouva) 

jakým způsobem odměňovat, motivovat (soutěž o předzahrádku, vstupenky na kulturu…) 

Úkolem každého z KŽP je zamyslet se  nad tímto bodem. 

 

 

Zasedání KŽP  bude v pondělí 12.12.2011 v 16 hod zatím ve velké zasedací místnosti. 

 

Zapsala Slabochová Dana 

 

Přílohy: Žádné 


